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ZrpytAnię,i Do Wójta Gminy Goleszów
Zbigniewa Waclawika

dot: utrudnień dojazdu do prrysiółka wędo|y.

w pzysiółku Wędoły zlokalizowanę jęst kilkanŃcie budynków mieszkalnych, a t}Tn
samym kilkalraście rodzin. w malcu został 7afiknięty Wejaz'd przez prywatną posesJę p'
Mrozowskiego, co znacznie utrudniło dojazd do tych posesji' obecnie ruch odbywa się na odcinku
ok. 2,5 km, dJogą o szelokości 2'5 m, nie posiadającą fatoczek - tzw mijanek, w kierunku drogi
Kłoda _ Leśniczówka. Jest to droga pełna dziur i wybojów. Mijanie się dwóch samochodów
napŹeciw jadących jest wplost nięmożliwe, a nierzadko kończy się tuieruchomieniem pojazdu w
rowię. Zaznacfyć na|ęi.y, ź,ę ta sytuacja w okresie zimo.w1'rn znacznie się pogo$zy, a z
doświadczenia wiemy, żę ta dloga jest wówczas okresami nieprzęjęfdna, z powodu zasp ( nawęt
dwa tygodnie)' Dojazd jest wtedy możliwy tylko od posęsji p. Mrozowskiego. Plan rczwoju
lokalnęgo Gminy Goleszów ujmuje budowę mostu i drogi dojazdowej na |ata od 20l0r
P}tania do wójta Zbigniewa Wacławika:

l- Jakię działanię przelMiduje się' by zapobiec odcięciu tego przysiołka od reszty wsi i
zape\ł! ć w okresię zimo4m dojazd do zlokalizowanych tarn posesji.

2' Czy przewiduje się w trybie awajyjn}m modemjzację omawianej drogi'
odpowiedzi proszę udzielić nie Ęlko na sesji Rady Gminy, ale również pisemnie, by można było
zapoznać z nimi fai\|eręsowanych mięsfkńaóW
Uważam, Źe do czasu wybudowania mostu i nowej &ogi (ok- 5 ]at), ludzie tam mieszkający rnuszą
mięć możIiwość dojazdu do i z pracy' Pamiętać na]eży tAkże, że z lfgo rejonu dowożone są dwie
osoby ńepełnosprawne na codzienną rehabilitację'
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